
   
  
 

                                         Protokoll fört vid sammanträde med Mariefreds    sid 1(3) 

                        församlings kyrkoråd den 10 april -18. Kl 19.00- 21.00 

                        i församlingshemmet. 
 

 

 Närvarande:   

 Tjänstgörande: 
 

  Ordf. Monica Johansson 

  Anna-Christina Berggren 

  Margareta Wolgast 

  Jaya Roos 

  Arne Stade 

  Hans Fäldt 

  Evelina Fäldt 

  Catarina Hellmark ej under § 29 

  Per Vassberg tjg. för Tomas Fors 

  Sven Düring tjg. för Karin Gold Cox 

  Kh Torbjörn Burvall 

                          Förhinder anmält av: Solveig Danell, Tomas Fors, Bo Månsson 

  Dessutom närvarande:  

  Ekonom Helena Müller   

  Sekr. Pernilla Axelsson 

 

                                                                   § 21 Öppnande 

§ 22 Dagordningens fastställande 

§ 23 Justering 

§ 24 Informationsärenden: 

     1:Begravningsverksamhetens ärenden- inget ärende. 

     2:F.g protokoll. 

     3.Genomgång av årsredovisningar 2017. 

     4.Tackbrev- internationella arbetet. 

     5.Information från byggnadsutskottet. 

     6.Kursdag 24 april för nya ledamöter i KF. 

     7.Församlingshemmets firande 5 maj. 

     8.Sten Sture stenen. 

     9.Fråga om revisionsmöten. 

Beslutsärenden: 

§ 25 Årsredovisning 2017. 

§ 26 Returnering av ärendet markförsäljning till kyrkofullmäktige.  

§ 27 Nya stuprännor på församlingsexpeditionen 

§ 28 Delegering till byggnadsutskottet gällande utredning och upphandlingsunderlag för åtgärder ang. 

        församlingshemmets uppvärmning. 

§ 29 Tapetsering av lilla salen i församlingshemmet. 

§ 30 Inköp av projektor. 

§ 31 Rapporter 

§ 32 Avslut 

 

Justering:       

 

              ………………………………          ……………………………….. 

               Ordf.  Monica Johansson               Sekr. Pernilla Axelsson 

      

 

              …………………………………….         

              Hans Fäldt 

 

                                   Justering i laga ordning anslagen………………..…………….   
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Före sammanträdet sjungs psalm 517, Kh läser en text och ber en bön.                                                                                    

     
§ 21 

 

Ordf. öppnar sammanträdet. Öppnande 

 
                                                            § 22 
 

Dagordningen godkänns med tillägg av 3 informationsärenden.       Dagordning                                   
  

   § 23 
 

    Till att jämte ordf. justera dagens protokoll väljs Hans Fäldt.                                              Justering 

 
                       § 24                                                                                  Informations- 

                                                                                                                                                                              ärenden                                                                                                                                                   
   

 1. Begravningsverksamhetens ärenden-inget ärende. 

 2. F.g protokoll.- Påminner personalutskottet om att kolla över alla policydokument 

     och lämna förslag på ev. revidering till junisammanträdet. Arbetsmiljöutskottet har  

     till uppgift att gå igenom arbetsmiljöpolicyn. 

 3. Årsredovisning 2017 för Mariefreds församling och Stiftelsen Mariefreds församlings 

     samfond för diakoni gås igenom av ekonom Helena Müller. Kh går igenom delar av 

     verksamhetsberättelsen och förvaltningsberättelsen och lämnar öppet för frågor och 

     kommentarer. 

 4. Tackbrev för insamling och kollekt till Svenska kyrkans internationella arbete  

     under 2017 har inkommit och delas ut till ledamöterna- läggs till handlingarna. 

 5. Protokoll från byggnadsutskottet delas ut och gås igenom av Evelina Fäldt. 

 6. Ordf. frågar vilka som ska gå på utbildningen för nya ledamöter den 24 april och 

     frågar om det finns någon som vill ta hennes plats, man ska kontkata Monica i så fall. 

     Även Jaya meddelar att hon avsagt sig sin plats.  

 7. Ordf. önskar få in anmälan på de ledamöter som kan tänka sig att vara med när  

     vi firar församlingshemmet som fyller 50 år den 5 maj. Anmälan sker till Monica, ange 

     också vilken tid man kan vara med. Firandet pågår från ca 11.00-16.00. 

 8. Hans Fäldt meddelar att Länsstyrelsen godkänner att en restaurering av fundamentet 

     vid Sten Sture stenen görs. Nu får församlingen invänta svar på sökt KAE från stiftet. 

 9. Margareta Wolgast frågar om det finns möjlighet för fler ledamöter att vara med vid 

     församlingens revisionsmöte. Ekonomen svara att det inte är lämpligt då det är ett rent 

     arbetsmöte med revisorer, ekonom, ordförande och kyrkoherde. Däremot får alla 

     ta del av revisionsberättelsen som revisorn upprättat.  
          BESLUTS- 

            ÄRENDEN 

                                                                                     § 25 

 

   KR beslutar lämna årsredovisning för 2017 för Mariefreds församling samt  

   årsredovisning 2017 för Mariefreds församlings samfond för Diakoni 

   vidare för fastställande i kyrkofullmäktige. 

 

                                                                     § 26 

 

                        KR fick (§ 26/2016) i uppdrag av KF att vidareutveckla en ev. försäljning av mark vid  

                    Kyrkogården. Vid sammanträdet 2017.08.29 diskuterades ärendet och KR valde att inte gå  

                    vidare i frågan (§ 45:4/2017).  

 KR beslutar att enligt § 15:4 2017 att inte gå vidare med markförsäljning 

 och lämnar beslutet vidare till kyrkofullmäktige för fastställande. 
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                      § 27 

   

                   Nya stuprännor behöver köpas in och sättas upp på församlingsexpeditionen. En offert 

                   har tagits in. 

                   KR beslutar att skjuta till de pengar som överstiger 25.000 och uppdra åt  

                   Tommy Mattsson att ta in 2 offerter till. KR ger Kh och Ordf. delegation på att 

                   i samråd med Tommy Mattsson besluta vilken offert som ska antas.  
                                                                                                        

                                                                                                     § 28  

 

                   KR beslutar delegera till byggnadsutskottet att fortsätta utredningen och göra  

                   upphandlingsunderlag för åtgärder med församlingshemmets uppvärmning. 

             

                                                                                    § 29            
 

                    Catarina Hellmark lämnar mötet under § 29. Lilla salen i Församlingshemmet behöver  

                  Tapetseras/målas.1 anbud har inkommit och 3 till väntas in. 

                  KR beslutar att ge Ordf. och Kh delegation på att fatta beslut på vilken offert som 

                  ska antas.                                             

                          

                                                                                                                § 30 

 

                   En offert har inkommit från Danox Data på dataprojektor och installation. 

                   KR beslutar att bordlägga frågan till nästa sammanträde och inhämta mer  

                   information. 
 

                                                                                     § 31 
                                                                                                                                                                                                                                 RAPPORTER 
                    Kh berättar att församlingens organist kommer i tjänst 100 % den 21 maj 2018.  

                    Kh delar ut en reviderad lista över församlingskollekter, bifogas protokollet. 

 

                    Kyrkolivsutskottet har haft möte och Jaya Roos rapporterar hur arbetet fortlöper. Nästa 

                    möte blir den 8 maj.  

 

                    Internationella gruppen har ordnat med en lyckad brödförsäljning på midfastosöndagen 

                    till förmån för fastekampanjen. 

 

                    Ordf. berättar att hon tillsammans med Jaya Roos varit på en kurs för förtroendevalda. 

                    Kursen hölls på Stiftsgården Stjärnholm. 

 

                                                                                     § 32 

  Avslut 

                    Dagens kapittel i boken ”Uppdrag förtroendevald” diskuteras vid nästa sammanträde. 

                    Ordf. berättar att då diakon Rebecka kommer och pratar om diakoni vid näst sammanträde 

                    är det lämpligt att även läsa sidorna 139-156. 

                    Även Elise & Anci kommer och berättar om ungdomsverksamheten på maj sammanträdet.  

                         

                    Sammanträdet avslutas kl. 21.00  

                                                                                                                                            

                               

 

 

 

                            


